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SVĚT: Fakta, která byla shromážděna mimo jiné i na základě odtajněných dokumentů
německé RKI, nám lépe nastiňují, jak probíhal celý covidový podvod. Dnes již víme, že vše
bylo předem připravené a – jak potvrzují i dokumenty RKI – politici od začátku věděli, že
jejich úkolem je donutit později co nejvíc lidí k tomu, aby se dobrovolně odevzdali
experimentu.

Věděli totiž, že všechna opatření jsou doslova „vycucaná z prstu,“ nejsou založena na žádných
vědeckých důkazech a jejich hlavním účelem je vyvolat strach.

I když jsou ona šokující fakta založena na údajích z Německa, opět připomínám, že 90% restrikcí,
které se u nás zaváděly, bylo doslova kopírováno z Německa.

Tedy stačilo sledovat, co se děje tam a bylo jasné, že během dnů – maximálně několika týdnů – bude
totéž zavedeno i u nás.

Prof. Stefan Homburg používá oficiální odkazy, aby ukázal, že v Německu v letech 2020 až 2022
nebyla žádná lékařská pohotovost, takže koronavirová krize byla způsobena úmyslným podvodem ze
strany odpovědných politiků a jejich „vědeckých“ a mediálních spolupachatelů.

Divákovi nabízí osm jasných faktů, aby byl dobře připraven a rychle pochopil věci pro očekávanou
příští pandemickou produkci. Níže najdete přepis jeho videa.

Video (německy s anglickými titulky), ze kterého je přepis níže, najdete pod článkem.

Fakt 1
V roce 2020, takzvaném pandemickém roce, jsme měli v Německu historicky nejnižší obsazenost
klinik.
O tom se dočtete na stránkách Federálního ministerstva zdravotnictví. A budu citovat toto (zobrazí,
min. 0:45):

„Ve sledovaném období v roce 2020 bylo v Německu od začátku pandemie Covid-19 v polovině
května trvale méně hospitalizovaných případů, přičemž v období do konce května klesly o přibližně
-30 %. … V důsledku toho klesla obsazenost lůžek na historické minimum 67,3 % (a 68,6 % na
jednotkách intenzivní péče).“

To znamená, že nikdy nedošlo k přetížení našich klinik, naopak, naše kliniky byly extrémně
nevytížené. Protiargument, který čas od času zaslechnete, zní: Ano, ale poblíž byla přetížená
jednotka intenzivní péče.

To může být pravda, protože když má jednotka intenzivní péče 10 lůžek a doporučená obsazenost 90
%, tak devět lůžek je obsazených, volné je jen jedno a i při dopravní nehodě se dvěma těžce
zraněnými lidmi máte tzv. převozovou situaci: je třeba zavolat sanitku a najít jinou kliniku. To je
každodenní záležitost a nemá nic společného s Covidem.

Pozn.: Zde jen doplňuji již opakovaně potvrzený fakt, že zhruba během posledního desetiletí před
Covidem (cca 2010 – 20) se ve většině evropských zemí snižoval počet lůžek v nemocnicích, mnohde
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velmi razantně.

Fakt 2
Respirační onemocnění nebyla v letech 2020 a 2021 častější než obvykle.
To ukazuje tato grafika z RKI (zobrazeno, asi 2:01): Vlnovky, rozdělené podle věkových skupin,
ukazují, že existují silné výkyvy. U těchto závažných respiračních onemocnění, která vyžadují
hospitalizaci. Ale vidíte, kolísání se vyskytuje mezi zimou s mnoha nemocemi a létem, kde je jich
málo, zatímco mezi roky musíte hledat rozdíl lupou – grafika se pohybuje od roku 2018 do roku 2021.

Onemocnění dýchacích cest mají různé příčiny: např. Covid starý, Covid nový, chřipka, ale celkový
počet se zdá být víceméně vždy stejný a v letech Covidu alespoň ne vyšší než obvykle.

Fakt 3
Úmrtí v roce 2020 byla také normální, když se upraví podle věku.
Podívejte se na tento obrázek (zobrazený asi 2:56) z federálního zdravotního zpravodajství. Zde
můžete vidět: Úmrtnost upravená podle věku v roce 2020 je mezi hodnotami z roku 2018 a 2019,
takže se jeví jako normální.

Ke zvýšení dojde pouze v roce 2021, které bude pokračovat v roce 2022. Musíte se podívat na data
upravená podle věku, protože naše společnost stárne, a proto každý rok automaticky umírá více lidí,
mimochodem od roku 2004.

Protiargument, který občas slýchám, je: Ano, Federální statistický úřad v tiskové zprávě uvedl, že v
roce pandemie 2020 zemřelo více lidí. – To řekli, ale vzali neupravená čísla, takže toto tvrzení je
zavádějící. Interně Spolkový statistický úřad také vypočítává čísla upravená podle věku a vypadají
jako zde ve federálních zprávách o zdraví.

Fakt 4
Zemřelí na Covid byli v průměru starší než ostatní.
Bylo jim 83 let a ostatní zesnulí měli průměrný věk 82 let. To také nemluví o strašlivém smrtelném
moru, že?

Nyní přichází protinámitka: Ano, ale říká se, že na Covid nebo s Covidem zemřelo přes 170 000 lidí.
To je pravda, ale nerozlišuje se na co zemřeli ve skutečnosti a započítávali se i lidé, kteří zemřeli při
nehodě nebo na úplně jiné nemoci jen proto, že měli pozitivní test.

Především se toto číslo sčítá v průběhu různých let, a je proto zavádějící.

Musíte celou věc uvést na pravou míru. A podívejte se na tuto grafiku od DESTATIS a RKI
(zobrazeno, asi 4:51): Horní křivka ukazuje celkový počet úmrtí v Německu za týden a můžete vidět,
že v Německu zemře každý týden 15 000 až 30 000 lidí.

Ve spodní části můžete vidět zesnulého s pozitivním covidovým testem. Zaprvé je jich relativně málo
a zadruhé zde na konci roku 2020 existuje pouze zdánlivá souvislost. Spodní křivka má vrchol a
horní také.

Ale když půjdete doleva do března 2018, tak tam vidíte vyšší úmrtnost než na konci roku 2020. To
byla tehdy chřipková vlna a nejvyšší úmrtnost.

V této grafice najdete – to je nejzajímavější bod – konec roku 2022 a na spodní části křivky PCR je
vidět relativně málo Covidových úmrtí. To znamená, že neexistuje žádné stabilní spojení mezi těmito
Covidovými úmrtími a celkovou mortalitou.



Fakt 5
Do této chvíle se často říká: Ano, dobře, klinicky nebylo nic vidět, v podstatě falešný poplach. Tvrdili,
že to bylo jen díky opatřením. Nyní ale WHO zjistila – a to opravdu není podezřelé – že nadúmrtnost
ve Švédsku byla nižší než v Německu.

Když se podíváte na tento článek a převedete informace na populaci, pak můžete vidět: V Německu
byla nadúmrtnost velmi, velmi nízká: v roce 2020 a 21, konkrétně 0,15% – mohla to být čistá náhoda
– a ve Švédsku byla ještě nižší 0,13 %.

Tedy v zemi, která nikdy neměla žádný lockdown a žádné požadavky na roušky a kde dokonce
němečtí turisté roušky v metru nepoužívali, protože se báli, že ze sebe udělají blázna. Země jako
Švédsko si vedla dokonce celkově lépe než Německo.

Fakt 6
Covidová opatření nedosáhla ničeho.
To neříkám já, ale spíše skupina vědců, která byla vybrána Bundestagem a Bundesratem. Tato
skupina vědců předložila svou závěrečnou zprávu o účinnosti Covidových opatření v roce 2022.

A budu citovat ze strany 70 (zobrazeno alespoň 7:19), kde čteme:
„Celkově neexistuje žádná rozpoznatelná souvislost mezi úrovní výskytu a silou opatření.“

Srozumitelně řečeno: roušky, rozestupy, pravidla, zákazy kontaktů, lockdowny, uzavření škol a jeslí,
zákazy vycházení – nic z toho nepomohlo. A jak jsem řekl, ukazují to i jiné země. Takže to byl
opravdu falešný poplach.

Fakt 7
Takzvané očkování nebrání přenosu viru.
To napsala Evropská lékařská agentura (EMA), která je zodpovědná za schvalování léčiv v Evropě,
poslancům EU, kteří se zde ptali.

Cituji EMA (zobrazuje se asi 8:15):
„Opravdu máte pravdu, že vakcíny proti Covid-19 nebyly schváleny, aby zabránily přenosu z jedné
osoby na druhou.“

Společnosti Pfizer a Biontech ve své schvalovací studii také netvrdily nebo jen neprokázaly žádnou
ochranu přenosu. Nicméně 2G, 3G, očkovací povinnosti související s prací a sociální omezení byly
všechny založeny na falešném tvrzení, že očkování chrání před infekcí a také před přenosem. Ani
jedno nebylo pravda.

8. a poslední fakt
U těchto nových experimentálních vakcinací existuje nebývalý počet vedlejších účinků očkování.
Vidíme to například v Institutu Paula Ehrlicha, který shromažďuje zprávy o nežádoucích účincích
očkování (zobrazeno asi 9:05).

Zde můžete vidět v období do března 2023, kdy byly tyto statistiky přerušeny a nepokračovaly, bylo
hlášeno téměř milion podezřelých případů, včetně mnoha úmrtí a přetrvávajících a těžkých případů.

Proti tomu jsou nyní dvě námitky. Jedna námitka říká, že existují neohlášené případy takových zpráv.
Předchozí lékařské články říkají, že pokud jde o vedlejší účinky léků obecně, je třeba počítat s
nehlášeným číslem kolem 90 %, protože souvislost se často ani nepozná.

Pokud je toto číslo správné, pak by člověk musel vynásobit tyto miliony podezřelých případů 10, aby
získal skutečné případy.



Na druhou stranu se tam píše: Ano, ale jsou to jen zprávy, nikoli potvrzené případy. Ano, ale Institut
Paula Ehrlicha neindexuje. Existují pouze tyto zprávy.

Mnohem lepší data máme také od zdravotních pojišťoven, které mají od roku 2020 ze zákona
povinnost hlásit úřadům svá data o proočkovanosti, nemocnosti a úmrtí.

Shrňme to, dámy a pánové:

Covid nebyl pandemií v tom smyslu, jak tomu obyvatelstvo rozumí. Covid byl mediální událostí,
chimérou či iluzí, podobně jako v minulosti upalování čarodějnic. Pokud to vezmete v úvahu, budete
dobře připraveni na další pandemii.
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